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Bestyrelsesmøde søndag d 30/3-25 Kl. 9:30 – Vildrosevej 25 
Til stede var Bo, Lene, Anthon og Ebbe. Sarah var syg men deltog via skærm. 

 

Punkt 1. godkendelse af referat. Ingen bemærkninger – godkendt. 

 

Punkt 2. Økonomi 

Lene oplyste, at der stadig er to, der mangler at betale deres andel af opførelse af badebroen. Der 

har været udsendt rykkere. Nu sendes opkrævningerne til inkasso. 

Kassebeholdningen er 47434 kr. 

Klimasikringsbeholdningen er 86087 kr. 

Lene går nu over til at flytte data over i Dinero, som hun tidligere med accept fra bestyrelsen har 

angivet, at ville bruge. 

 

Punkt 3. Kommunikation 

Vi savner, at fællesinformation bliver lagt på hjemmesiden. Fælleslauget opfordres til at fremsende 

noget om deres projekter. 

 

Punkt 4. Veje og dræn 

Der er indkøbt grus. Vi regner med, at spredningen kan indgå som en af opgaverne på 

arbejdsdagen. 

 

Punkt 5. Klimasikring  

Der er stadig et område, der bør sikres med tilførsel af sten, fordi det er sunket. 

Vi fik et tilbud fra en landmand på 500 kr. pr. ton leveret. Bo mente, det var for dyrt. Ud fra et 

møde med Cowi, han havde deltaget i, bør normalprisen være omkring 250 kr. Ole Egmose, som 

har stået for tidligere indsamling og udlægning af sten, har lovet at holde øje med steder, hvor sten 

kan indkøbes. 

 

Punkt 6. Affaldsordning 

Almindelig tilfredshed med ordningen. 

 

Punkt 7. fællesområder/ faciliteter / får 

Bestyrelsen drøftede det fremsendte kontraktforslag fra Steffen og med mindre tilretninger i 

overensstemmelse med generalforsamlingsbeslutningen vil det fremlægges Steffen til underskrift 

af hhv. Steffen og bestyrelsesformanden. 

Steffen har endvidere anmodet om vedligeholdelsesudgifter på 1000 kr. Det godkender bestyrelsen 

med fordelingen50/50 jvf. kontrakt. Der skal forelægge bilag, disse sendes til kassereren. 
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Punkt 8. Foreningens skur – ingen bemærkninger. 

 

Punkt 9. Forskønnelse af området – ingen bemærkninger. 

 

Punkt 10. Badebro/mosebro 

Badebroen som sådan er færdiggjort. Fælleslauget går i gang med at gøre færdsel omkring og 

tilgang til broen mere behagelig og sikker. Der benyttes i udstrakt grad materiale fra den gamle bro. 

Jernrørerne herfra kan bruges til vedligehold af mosebroen. 

 

Punkt 11. Fællesarrangementer 

Arbejdsdag. Der fastlægges en dato og der udformes en opgavebeskrivelse, som lægges på 

hjemmesiden efter godkendelse af bestyrelsesmedlemmerne. 

Der skal gøres en indsats for at få gang i landliggerfesten. Hvem vil være initiativtager, og hvor kan 

den afholdes. En opfordring rundsendes som mail. 

 

Punkt 12. Nye tiltag / projekter 

Der er planer om at få etableret en sauna og opsat et stativ til havkajakker. Det er aftalt med 

fælleslauget, at de nye tiltag med sauna og kajaktårn skal op på generalforsamlingen. Det er 

bestyrelsens principielle indstilling, at udgifter i denne forbindelse skal afholdes af brugerne og ikke 

af foreningen. 

 

Punkt 13. Næste møder 

 18. maj kl. 09:30 hos Ebbe 

 3. august kl. 12 hos Lene 

 24. august kl. 13 hos Anthon. 

 

Punkt 14. Evt. 

 Om græsslåning. Frivillig, ulønnet ordning. 

5 personer har været så venlige at melde sig. De har hver for sig adgang til græsslåningsmaskinen, 

som henstår i foreningsskuret og som i øvrigt for nylig er blevet istandsat.  

Hvis medlemmer har spørgsmål vedrørende græsslåning, bedes man henvende sig til Bo, som 

formidler kontakten til gruppen af frivillige. 

 

 Bestyrelsen vil i fremtiden se nærmere på samarbejdet med Klintegården, som nu er formidlet 

gennem oprettelsen af Fælleslauget. 

 

 Sarah har oplyst, at hun ikke genopstiller ved næste generalforsamling på grund af tidspres og 

arbejde. Ebbe Har oplyst, at han heller ikke genopstiller. Lene oplyser, at hun tager 1 år til, men så 

heller ikke mere. 


